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All news

Court finds no insider dealing in Integrated Distribution
Services Group shares
18 Jan 2018

The Eastern Magistrates’ Court today found that Mr Lam Yik Tung, a former employee of BNP Paribas
Capital (Asia Pacific) Limited, and his friends – Mr Chan Lit Chun and Mr Anson Mui Ka Leung – were
not guilty of insider dealing in the shares of Integrated Distribution Services Group Limited (IDS) in
2010 (Notes 1 & 2).

The Securities and Futures Commission (SFC) is studying the verdict.

End

Notes:
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1. Please see the SFC’s press releases dated 9 June 2017 and 26 July 2017 for more details.
2. IDS was privatised by Li & Fung Limited and its shares were withdrawn from listing on the Stock Exchange

of Hong Kong Limited on 1 November 2010.
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所有新聞稿

法庭裁定利和經銷集團股份並無涉及內幕交易

2018年1月18日

法國巴黎資本（亞太）有限公司前僱員林易彤（男）及其兩名友人陳烈鎮（男）及梅家樑（男）早前被控在2010年就
利和經銷集團有限公司（利和經銷）的股份進行內幕交易，東區裁判法院今天裁定三人罪名不成立（註1及2）。

證券及期貨事務監察委員會（證監會）現正研究有關裁決。

完

備註：

最後更新日期 : 2018年1月18日

主頁 新聞稿及公布 新聞稿 

1. 詳情請參閱證監會2017年6月9日及2017年7月26日的新聞稿。
2. 利和經銷已被利豐有限公司私有化，其股份於香港聯合交易所有限公司的上市地位在2010年11月1日被撤銷。
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